
Title (en)
Casing attached to the plaster for flushing devices.

Title (de)
Aufputz-Gehäuse für Spülarmaturen.

Title (fr)
Carter firé au crépi pour dispositifs de chasse d'eau.

Publication
EP 0356599 A1 19900307 (DE)

Application
EP 88730259 A 19881129

Priority
DE 8810834 U 19880824

Abstract (en)
A casing attached to the plaster for flushing devices with an internal power supply and consisting of a box-like moulding is described. The box-
shaped moulding is part of an electronically controlled urinal fixture and consists of a wall-mountable plate (10) which is covered by a covering hood
(1). At least one of the side walls of the covering hood is extended by means of a flushing pipe casing (2) which covers the flushing pipe (4) leading
to the urinal. The flushing pipe casing (2) is guided in the covering hood (1) so as to be vertically displaceable. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Aufputz-Gehäuse für Spülarmaturen mit interner Energieversorgung beschrieben, das aus einem kastenartigen Formteil besteht. Das
kastenförmige Formteil gehört zu einer elektronisch gesteuerten Urinalarmatur und besteht aus einer an der Wand montierbare Platine (10), die von
einer Abdeckhaube (1) übergriffen ist. Wenigstens eine der Seitenwandungen der Abdeckhaube ist mittels einer das zum Urinal geführte Spülrohr
(4) abdeckenden Spülrohrverkleidung (2) verlängert. Die Spülrohrverkleidung (2) ist in der Abdeckhaube (1) senkrecht verschiebbar geführt.
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